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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 30 APRIL 2020 
 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth Werelds, Marc 
Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Vanaf punt 3 verlaat raadslid Michel Vanroy de zitting vanwege belangenconflict. 
Vanaf punt 4 is raadslid Michel Vanroy aanwezig. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u10 
 
Gelet op de organisatie van de gemeenteraad als een digitale vergadering via videoconferentie verleent de 
gemeenteraad op voorstel van voorzitter Jordi Boulet unaniem goedkeuring om bij een stemming volgende 
raadsleden mondeling te laten stemmen in naam van hun voltallige fractie: 

- VLD-plus: raadslid L. Werelds; 
- NVA Nieuw: raadslid R. Coenegrachts; 
- Best-Groen: raadslid S. Voncken; 
- WIJ Hoeselt: raadslid E. Vandecaetsbeek. 

 
 
In openbare vergadering 
 
01 Financiën (gemeente) - Retributie op deelname aan de speelpleinwerking - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het retributiereglement op deelname aan de gemeentelijke speelpleinwerking unaniem 
goed. Het retributiereglement is geldig van 1 juni 2020 voor een termijn eindigend op 31 december 2025. De 
bestaande tarieven blijven behouden. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt vast dat het retributiereglement op deelname aan de speelpleinwerking wordt 
goedgekeurd alsof er zekerheid is dat de speelpleinwerking 2020 op de gebruikelijke manier zal kunnen 
plaatsvinden. Wordt er rekening gehouden met een alternatief dat coronaproof is ingeval dit door de coronacrisis 
niet zou kunnen? 
 
Burgemeester Werner Raskin vindt dit een terechte vraag en antwoordt dat dit reeds aan bod is gekomen op de 
gemeentelijke veiligheidscel. Als er een alternatief nodig is, zal dit uitgewerkt worden. Het probleem is echter dat 
de hogere overheid hier tot op heden geen duidelijkheid over wil of kan geven. De verwachting is dat de 
speelpleinwerking wel zal kunnen doorgaan mits toepassing van de nodige veiligheidsmaatregelen. De schepen 
van jeugd zal dit verder opvolgen en uitwerken. 
 
Raadslid Serge Voncken is van mening dat er dan best nu al alternatieven worden voorbereid zodat je deze op de 
plank hebt liggen zodra je ze nodig zou hebben. Anders kom je mogelijk te laat. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat er momenteel niet geweten is wat er mag en wat niet. Dan is het ook 
bijzonder moeilijk om alternatieven uit te werken. 
 
Volgens raadslid Serge Voncken is anticiperen de boodschap. 
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02 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelagen boekjaar 2020 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt volgende toelagen (exploitatiebudget) voor het boekjaar 2020 unaniem goed: 
Projectvereniging Erfgoed Haspengouw 4.865,50 EUR 
Toerisme Limburg vzw 2.423,00 EUR 
 
Raadslid Serge Voncken is van mening dat dit gaat om verenigingen die allebei zeer waardevolle initiatieven 
nemen. Het is zaak van deze goed te promoten naar de Hoeseltse verenigingen. Zij kunnen hier subsidies 
aanvragen waardoor er financiële middelen terug vloeien naar Hoeselt. 
 
 
Raadslid Michel Vanroy verlaat de zitting vanwege belangenconflict. 
 
03 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelage boekjaar 2020 bestemd voor het jeugdvoetbal - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt volgende toelage (exploitatiebudget) voor het boekjaar 2020 unaniem goed: 
Koninklijke Voetbalvereniging Hoeselt vzw 6.000,00 EUR 
 
 
Raadslid Michel Vanroy is aanwezig. 
 
04 Financiën (gemeente) - Aanvraag huurvrijstelling cafetaria Ter Kommen - Goedkeuring 
 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen verleent de gemeenteraad unaniem goedkeuring om 
een huurvrijstelling van 1 maand toe te kennen aan de huurder van het cafetaria op de site Ter Kommen. Het 
betreft de huur op de concessie ten bedrage van 1.720,05 EUR. 
 
In een schrijven van 1 april 2020 vroeg dhr. D. Driesen, uitbater van het cafetaria op de site Ter Kommen conform 
de concessieovereenkomst van 1 april 1986, om 1 maand huurvrijstelling. De maatregelen van de federale 
overheid ter bestrijding van het coronavirus hebben als gevolg dat hij, als concessiehouder, gedurende een 
bepaalde tijd het cafetaria niet kan uitbaten. 
 
Burgemeester Werner Raskin stelt voor om het agendapunt ter zitting aan te passen en 2 maanden 
huurvrijstelling - i.c. april en mei - toe te kennen i.p.v. de voorgestelde 1 maand aangezien het agendapunt werd 
opgemaakt vóór de Nationale Veiligheidsraad (NVR) de coronamaatregelen voor de horeca verlengde tot en met 
minstens 8 juni 2020. 
 
Raadslid Mieke Claesen is er voorstander van om nu 1 maand huurvrijstelling toe te kennen en een eventuele 2de 
maand huurvrijstelling voor te leggen aan de volgende gemeenteraad. 
 
Burgemeester Werner Raskin vindt het overbodig om dit agendapunt 2 maal te behandelen. De maatregelen van 
de Nationale Veiligheidsraad (NVR) zijn duidelijk. De horeca moet minstens 2 maanden dicht blijven. 
 
Schepen Bert Vertessen merkt op dat ook veel brouwerijen intussen compensaties geven om de huidige situatie 
te overbruggen. Is het dan niet beter om even af te wachten? Tegen een volgende gemeenteraad kan er navraag 
gedaan worden en zal er meer zicht zijn op mogelijke andere compensaties. 
 
Voor burgemeester Werner Raskin kan die aanpak ook. Dat maakt hem niet zoveel uit. Hij heeft geen weet van 
compensaties door de brouwerij, enkel van een éénmalige federale premie van 4.000,00 EUR en vervolgens 
160,00 EUR per dag. Hij probeert met zijn voorstel enkel werk te besparen voor de administratie. 
 
Raadsleden Christiaan Hex en Carine Moors treden raadslid Mieke Claesen bij. De fractie Best Groen heeft in de 
gegeven setting geen gelegenheid tot bijkomend overleg. Zij houden eraan de afspraken m.b.t. de digitale 
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vergadering te volgen en deze niet reeds te veranderen bij agendapunt 4. De fractie Best Groen wil enkel 
stemmen over 1 maand huurvrijstelling. 
 
Burgemeester Werner Raskin ligt hier niet wakker van en kan zich hier in vinden. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek benadrukt dat de horeca één van de grootste slachtoffers is van de coronacrisis. 
Zij moeten zo goed en zo veel mogelijk geholpen worden zonder dit al te moeilijk te maken. De fractie Wij Hoeselt 
is bijgevolg wel voorstander om meteen 2 maanden huurvrijstelling toe te kennen. 
 
 
05 Omgeving - Huurovereenkomst jeugdlokalen Dorpsstraat - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de huurovereenkomst met vzw De Roodkapjes inzake de jeugdlokalen in Hoeselt centrum 
unaniem goed. 
 
De huurovereenkomst wordt aangegaan gelet op de herlokalisatie van de gemeentelijke bibliotheek, de renovatie 
van de lokalen in de Dorpsstraat 35 (voormalige bibliotheekgebouw) en de zoektocht van Chiro Hoeselt centrum 
naar een groter onderkomen. Het betreft een overeenkomst met een looptijd van 18 jaar te rekenen vanaf 1-04-
2020. Lokalen 1, 2 en 3 worden verhuurd aan de Chiro Hoeselt centrum, maar dienen ook ter beschikking gesteld 
te worden aan andere non-profit verenigingen, lokaal 4 is permanent en exclusief ter beschikking van de Chiro 
Hoeselt centrum en lokaal 5 kan enkel op zondagen door de Chiro Hoeselt centrum gebruikt worden. De andere 
dagen van de week staat dit lokaal ter beschikking van de gemeente Hoeselt. De huurprijs wordt vastgesteld op 
395,00 EUR/maand, maar wordt gedurende de eerste 18 jaar herleid naar 1,00 EUR/maand o.w.v. de eigen 
inbreng, de uit te voeren werken en de verplichtingen inzake het niet-exclusief gebruik. 
 
Raadslid Christiaan Hex is tevreden dat er uiteindelijk een huurovereenkomst is waarin zowel de Chiro Hoeselt 
centrum als de gemeente Hoeselt zich kan vinden. Hij vindt het echter vreemd dat na een dergelijk lang traject 
van overleg plots het grote multifunctionele lokaal 5 ook terug beschikbaar gesteld moet worden aan het 
gemeentebestuur. Hier was bij zijn weten nooit eerder sprake van. Hoe is dit ter sprake gekomen en in het 
contract geslopen? Hoe zijn er andere verenigingen in dit gebouw terecht gekomen? En waarom moet Chiro 
Hoeselt zelf blijven instaan voor het onderhoud van lokaal 5 dat voornamelijk ter beschikking is van de gemeente 
Hoeselt? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat hij net als raadslid Christiaan Hex liefst zou hebben dat er een kant-en-klaar 
gebouw met alles erop en eraan voor 100% ter beschikking gesteld kan worden van de Chiro Hoeselt centrum. 
Het gemeentebestuur is echter van mening dat de gemeentelijke gebouwen een hoger rendement moeten 
krijgen en dus vaker gebruikt moeten worden dan nu al te vaak het geval is. Momenteel heeft de Chiro Hoeselt 
centrum enkel activiteiten op zondag en vergaderingen op vrijdagavond. Dat het gebouw ook gebruikt kan 
worden door andere verenigingen is een compromis dat daar uit voortkomt en dat afgesproken is met de Chiro 
Hoeselt centrum. Dat de Chiro instaat voor het onderhoud van de lokalen is een afspraak uit praktische 
overwegingen. Zij ontvangen hiervoor 600,00 EUR per jaar van de gemeente Hoeselt. 
 
Schepen Johan Schoefs geeft aan dat het gedeeld gebruik van lokaal 5 er is gekomen op zijn vraag. Dit lokaal zal 
ook gebruikt worden door kunstacademie Pentagoon. Hierdoor kan op termijn de containerklas aan 
gemeenschapscentrum Ter Kommen weggehaald worden. Zo wordt er een win-win situatie gecreëerd. 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft het gevoel dat dit voor schepen Johan Schoefs een gemakkelijke beleidsoplossing is 
geweest. Hier lijkt geen doordacht plan of een visie achter te zitten. Men heeft gewoon een lokaal ingepikt. 
 
Schepen Johan Schoefs ontkent het gebrek aan visie. De visie is dat deze regeling toelaat dat de containerklas aan 
gemeenschapscentrum Ter Kommen weg kan. De oplossing ligt vlakbij op wandelafstand van de huidige locatie. 
Het lokaal kan bovendien verhuurd worden door de Chiro Hoeselt centrum en zorgt op die manier ook voor 
inkomsten. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt zich af waarom dit dan nog via de gemeente Hoeselt moet lopen. Hij blijft het een 
vreemde wijziging van het traject vinden. En dit na zo een lange periode van gesprekken. 
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Schepen Johan Schoefs benadrukt dat het een praktische oplossing is voor alle partijen. En het gaat uiteindelijk 
om een kleine toegeving van de Chiro Hoeselt centrum. De gemeente Hoeselt heeft een grote investering gedaan 
en veel geld in dit gebouw gestoken. De kunstacademie is nog steeds groeiende en moet gebruik kunnen maken 
van dit gebouw. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek vraagt waarom de huur zo hoog is. Het gaat volgens zijn berekening om een 
bedrag van 5.000,00 EUR per jaar. 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat het basishuurbedrag 395,00 EUR per maand bedraagt gedurende 18 jaar, 
maar dat dit o.w.v. de eigen inbreng van Chiro Hoeselt centrum wordt terug gebracht tot een symbolische 1,00 
EUR per maand. Deze constructie is gelijkaardig aan de afspraken die gemaakt werden met de Chiro in Sint-
Huibrechts-Hern. 
 
 
06 Omgeving - Overeenkomst pachtverbreking gemeentelijk perceel t.h.v. de Bilzerstraat - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt een overeenkomst huurverbreking met dhr. Distels goed met 19 stemmen voor (Jordi 
Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Serge Voncken, Michel Vanroy, 
Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth 
Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen en Jasper Goffin), 2 stemmen tegen (Fons Capiot en Eddy 
Vandecaetsbeek) en 0 onthoudingen. 
 
Dhr. Distels zal verzaken aan de pachtrechten op een perceel landbouwgrond gelegen langs de Bilzerstraat, 
kadastraal gekend als Hoeselt 1ste afdeling, sectie C 79 A P0000 met een oppervlakte van 2.385 m². De gemeente 
Hoeselt is eigenaar van betreffend perceel, maar door een potentieel akkoord inzake de verwerving van percelen 
uit de lopende ruimtelijke uitvoeringsplannen is het aangewezen het goed vrij te krijgen. De 
uittredingsvergoeding wordt vastgesteld op 3.577,50 EUR. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat niemand iets kan hebben tegen de argumentatie die gegeven wordt om een 
perceel grond vrij van pacht te krijgen voor Industriezone 4. Maar in het volgende agendapunt gaat de 
gemeenteraad identiek hetzelfde stuk grond opnieuw verpachten aan een andere pachter terwijl hier - bij dit 
agendapunt - nog 3.577,50 EUR betaald wordt. Dat is lachen met zijn eigen argumentatie. Daarom vraagt de 
fractie Wij Hoeselt een stemming en zal zij tegen stemmen. 
 
 
07 Omgeving - Aankoop percelen langs de Leeuwerikstraat en aangaan van een pachtovereenkomst van 

gemeentelijke percelen t.h.v. de Bilzerstraat - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de aankoop van volgende percelen grond goed met 13 stemmen voor (Jordi Boulet, 
Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy 
Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, 
Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper 
Goffin) en 0 onthoudingen: 
- percelen Hoeselt, 1ste afdeling sectie C 55 C en 56 A, ook gekend als inneming 1 & 2 van onteigeningsplan 
Industriezone IV vastgesteld door de gemeenteraad d.d. 29 december 2015, met een oppervlakte van 
respectievelijk 9.105 m² en 720 m² (samen 9.825 m²). Eigenaars zijn de consoorten Festjens met als pachter dhr. J. 
Stevens. De aankoopprijs bedraagt 147.375,00 EUR; 
- perceel Hoeselt, 1ste afdeling sectie C 53 A met een oppervlakte van 2.357 m². Eigenaar is mevr. N. Festjens met 
als pachter dhr. J. Stevens. De aankoopprijs bedraagt 35.355,00 EUR. 
 
De gemeenteraad keurt een pachtovereenkomst met dhr. J. Stevens goed met 13 stemmen voor (Jordi Boulet, 
Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy 
Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, 
Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper 
Goffin) en 0 onthoudingen houdende: 
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- de verzaking van dhr. J. Stevens aan de pachtrechten en het recht op voorkoop van de percelen gelegen langs de 
Leeuwerikstraat gekend als Hoeselt, 1ste afdeling sectie C 53 A, 55 C en 56 A met een oppervlakte van 
respectievelijk 2.357 m², 9.105 m² en 720 m²; 
- de toekenning van het pachtrecht aan dhr. J. Stevens van 2 gemeentelijke percelen gelegen langs de Bilzerstraat, 
gekend als Hoeselt, 1ste afdeling sectie C 79 A en 80 C met een oppervlakte van respectievelijk 2.385 m² en 8.730 
m² voor een periode van 9 jaar met ingang van 1 augustus 2020 tegen een pachtvergoeding van 458,25 EUR; 
- het toekennen van een vergoeding aan dhr. J. Stevens van 2.482,50 EUR voor de verminderde oppervlakte die 
de pachtruil teweegbrengt. 
 
Bovenvermelde overeenkomsten kaderen in de geplande uitbreiding van de industriezone. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat een privé-persoon die grond wil kopen eerst naar zijn portemonnee moet 
kijken. En hetzelfde geldt voor een gemeente. Om gronden aan te kopen moet het bedrag voorzien zijn in de 
begroting van het gemeentebestuur. Het meerjarenplan 2020-2025 van de gemeente Hoeselt - waarover 
trouwens een folder verspreid werd doorheen heel de gemeente met daarin een uitleg van a tot z - is nog maar 4 
maanden oud. Daarin staat geschreven: 'Gelet op de gewijzigde wetgeving en om omslachtige juridische 
geschillen te vermijden, zal het gemeentebestuur de uitbreiding van de industriezone niet realiseren in eigen 
beheer.' en ook 'Het gemeentebestuur zal een deel van het krediet dat overgedragen wordt uit dienstjaar 2019 
gebruiken om de aangegane verbintenissen inzake grondverwerving na te komen.' Dan heeft men voor 6 jaar een 
begroting opgemaakt. In het meerjarenplan 2020-2025 is 0,00 EUR voorzien om gronden aan te kopen voor de 
uitbreiding van de industriezone omwille van het feit dat men dat niet in eigen beheer ging doen. Thans heeft 
raadslid Fons Capiot een kladversie gezien van hoe men dit gaat betalen. Dat is dan met het krediet van 2019 dat 
overgedragen wordt. Hij wil het schepencollege erop wijzen dat dat niet gaat omwille van het feit dat het 
meerjarenplan 2020-2025 voorziet dat alleen een gedeelte van dat krediet kan aangewend worden om 
aangegane verbintenissen na te komen en niet om nieuwe verbintenissen te betalen. Bovendien is er 1 stuk grond 
bij dat aangekocht wordt en waar men weer de argumentatie aanhaalt dat dat dient voor het RUP Industriezone 
4, maar dat niet eens in het RUP Industriezone 4 ligt. Dus die argumentatie gaat niet op. Om die reden vraagt de 
fractie Wij Hoeselt een stemming en zal zij tegen stemmen. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat raadslid Fons Capiot natuurlijk een jurist is. Hij is enigszins verrast door zijn 
stelling dat deze aankoop niet zou mogen met transactiekredieten van 2019. Hij geeft ook aan dat hij dit niet op 
deze manier geformuleerd heeft in het meerjarenplan 2020-2025. Het gemeentebestuur heeft alleszins niet 
geschreven dat zij geen gronden meer zou aankopen. Schepen Yves Croux benadrukt dat hoe dan ook dat 
duidelijk in het dossier is opgenomen dat het gaat om twee percelen die in het RUP Industriezone 4 gelegen zijn 
en een perceel waarvoor dat niet het geval is. Het is gewoon omdat die percelen van dezelfde eigenaar zijn dat er 
één deal is gemaakt over de drie percelen. 
 
Raadslid Fons Capiot benadrukt nogmaals dat de gemeente Hoeselt voor Industriezone 4 een perceel grond 
aankoopt dat niet in het RUP Industriezone 4 gelegen is. En een schepen die zegt dat hij het meerjarenplan niet 
heeft geschreven... Namens wie is dat dan wel geschreven? Het meerjarenplan is 4 maanden oud en moet 6 jaar 
meegaan. Raadslid Fons Capiot las er letterlijk uit voor. Hij benadrukt dat dit het beleid is van schepen Yves Croux. 
Dat is wat hij beslist heeft. Op pagina 1 is het al om zeep, op pagina 2 staat 0,00 EUR voor aankoop grond 
Industriezone 4,... En nu komt schepen Yves Croux zeggen dat hij dit niet geschreven heeft. Dan zal het Sinterklaas 
geweest zijn en zal iemand anders de gemeente Hoeselt besturen. 
 
Schepen Yves Croux stelt vast dat raadslid Fons Capiot erg goed is in iemand woorden in de mond te leggen. Hij 
stelt voor om over te gaan tot de stemming. 
 
Raadslid Fons Capiot zegt dat hij enkel voorleest wat in het meerjarenplan 2020-2025 geschreven staat. Een 
meerjarenplan waarover trouwens een VLD-folder is uitgegeven op kosten van de gemeente Hoeselt. 
 
Schepen Yves Croux noemt de zogenaamde VLD-folder ook zo'n mooie frats van raadslid Fons Capiot. Hij herhaalt 
dat hij wenst over te gaan tot de stemming. 
 
 
08 Omgeving - Minnelijke onteigening van innemingen 19, 21 en 23 uit het RUP Sportpark - Goedkeuring 
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De gemeenteraad keurt de verwerving van de innemingen 19, 21 en 23 i.f.v. de ontwikkeling van het RUP 
Sportpark goed met 15 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, 
Linda Verjans, Fons Capiot, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth 
Werelds, Stanny Crommen en Eddy Vandecaetsbeek), 0 stemmen tegen en 6 onthoudingen (Serge Voncken, 
Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps en Jasper Goffin). 
 
De betreffende innemingen maken deel uit van het onteigeningsplan RUP Sportpark goedgekeurd d.d. 28-08-
2014. Het betreft een aankoop van 3 percelen met een oppervlakte van respectievelijk 6.220 m², 1.280 m² en 
4.460 m². Het totale aankoopbedrag wordt vastgesteld op 170.000,00 EUR. 
 
Raadslid Jasper Goffin werpt op dat de oppositiepartijen al meerdere gemeenteraden gevraagd worden om de 
aankoop van gronden voor het sportpark mee goed te keuren. Bij de fractie Best-Groen blijft men echter zitten 
met een aantal vragen omtrent dit sportpark die snel beantwoord moeten worden. In het meerjarenplan 2020-
2025 werd duidelijk dat er een grote inbreng verwacht wordt van de privé-partners. De gemeente Hoeselt van 
haar kant gaat 60% van al haar investeringen deze legislatuur doen in dit sportpark. Maar gaan er wel gegadigden 
gevonden worden? Gaan de privé-partners wel over de brug komen? Zijn er engagementen van de lokale 
voetbalclub en tennisclub Jus-In, de beoogde privé-partners? De huidige coronacrisis zal ook een aanzienlijke 
nefaste impact hebben op deze sportclubs. Ze lopen heel wat inkomsten mis. En wat de tennis betreft, is er 
intussen ook concurrentie van de nieuwe tennisclub in Bilzen. Kunnen deze Hoeseltse sportclubs de gevraagde 
financiële inspanningen dragen? Is er recent nog contact geweest met de clubs? Zijn de engagementen 
bevestigd? En wanneer worden ze eindelijk geformaliseerd? 
 
Schepen Yves Croux bevestigt dat hij recent nog contact heeft gehad met beide clubs en dat de engagementen 
nog steeds in orde zijn. Concrete afspraken zijn er nog niet. De komende maanden zal hij gaan samenzitten met 
de notaris en landmeters-experts om een formele samenwerking op papier te zetten zodat dat allemaal netjes 
wettelijk in orde is. In het meerjarenplan 2020-2025 zijn bovendien kredieten voorzien om de sportclubs te 
steunen bij de investering die zij moeten doen. Het is een keuze van dit bestuur om fors te investeren in sport en 
dan met name in het jeugdvoetbal. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat het uitzonderlijke tijden zijn. Ook hij rekende na dat de gemeente Hoeselt 60% 
van zijn totale investeringsbudget tijdens deze legislatuur zal investeren in het sportpark. De coronacrisis zal 
nochtans ook z'n impact hebben op de financiën van de gemeente Hoeselt. Er zullen op termijn minder inkomsten 
zijn. Hij stelt voor om de gemeenteraadscommissie Financiën bij mekaar te roepen om te bekijken hoe dit 
opgevangen kan worden. Hij geeft hierbij - net als vorig jaar - alvast een tip waarmee er in één klap ongeveer 
1.250.000,00 EUR bespaard kan worden. Daarvoor zou de gemeente Hoeselt best stoppen met het leggen van 
gratis klinkertjes langs de Hoeseltse wegen. Hij stelt voor om samen te bekijken wat er geschrapt kan worden van 
de uitgaven die de gemeente Hoeselt nu doet. 
 
Schepen Yves Croux begrijpt de bezorgdheid van raadslid Marc Bamps. Hij zal deze overmaken aan de financieel 
directeur. Desondanks blijft hij er een absolute voorstander van om het sportpark te realiseren. Sport - en de 
sociale contacten die ermee gepaard gaan - is immers heel belangrijk voor de gezondheid van de inwoners en het 
sociaal weefsel in de lokale samenleving. 
 
Raadslid Marc Bamps waarschuwt ervoor om de Hoeselaar niet achter te laten met een grote schuldenlast 
wanneer er financieel verder gesprongen zou worden dan dat de stok lang is. 
 
Schepen Yves Croux benadrukt dat er aandachtig omgesprongen zal worden met de financiën. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek sluit zich aan bij raadslid Marc Bamps. De fractie Wij Hoeselt vindt de bedragen 
die betaald worden voor de verwerving van de gronden te hoog. De gemeente Hoeselt betaalt tot 15,00 EUR/m² 
voor landbouwgrond i.p.v. de gangbare waarde tussen de 3,00 EUR/m² en 6,00 EUR/m². Dat is weliswaar een 
goede zaak voor de verkoper die daar beter van wordt, maar het is veel minder goed voor de Hoeseltse 
belastingbetaler die uiteindelijk de centen moet ophoesten. 
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Raadslid Serge Voncken vraagt namens de fractie Best Groen om een stemming. Zoals aangegeven door raadslid 
Jasper Goffin hebben zij 4 maanden geleden bij de goedkeuring van het meerjarenplan 2020-2025 al gevraagd om 
de nodige formele engagementen. Deze ontbreken ook vandaag nog steeds. Er is nog geen werk van gemaakt. 
Best Groen is voor het sportpark, maar zal zich onthouden o.w.v. de manier waarop het aangepakt wordt. 
 
 
09 Omgeving - Definitieve goedkeuring straatnaam voor het verlengde deel van de Pasbrugstraat - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de toekenning van de straatnaam 'Jentjesplein', zoals terug te vinden op bijgevoegd plan 
d.d. 14 oktober 2019, definitief en unaniem goed. 
 
Voor het project van sociale huisvestingsmaatschappij Kleine Landeigendom langs het verlengde deel van de 
Pasbrugstraat wordt een nieuwe toegangsweg aangelegd. Deze weg dient een nieuwe straatnaam te krijgen. 
 
De gemeenteraad van 30 januari 2020 keurde, met inachtneming van het advies van de cultuurraad en de 
Hoeseltse Geschiedkundige Studiegroep (HGSG), de straatnaam 'Jentjesplein' voorlopig goed. 
 
Het college van burgemeester en schepenen organiseerde van 1 maart 2020 t.e.m. 30 maart 2020 een openbaar 
onderzoek. Tijdens deze periode werden geen bezwaarschriften ingediend. 
 
 
10 Omgeving - Definitieve goedkeuring straatnamen voor de verkaveling 'Middelste Kommen' - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de toekenning van de straatnamen Orchideelaan, Hortensialaan, Madeliefjeslaan, 
Jasmijnlaan, Fresialaan, Marjoleinlaan, Morlotlaan en Tulpenlaan, zoals terug te vinden op bijgevoegd plan d.d. 30 
oktober 2019, definitief en unaniem goed. 
 
Voor de verkaveling Middelste Kommen (gelegen tussen de Hooilingenstraat, de Bormanlaan, de Acacialaan en de 
Morlotlaan) werden 8 nieuwe wegen aangelegd. Deze wegen dienen een straatnaam te bekomen. 
 
De gemeenteraad van 30 januari 2020 keurde, met inachtneming van de adviezen van de cultuurraad en de 
Hoeseltse Geschiedkundige Studiegroep (HGSG), de toekenning van de straatnamen Orchideelaan, Hortensialaan, 
Madeliefjeslaan, Jasmijnlaan, Fresialaan, Marjoleinlaan, Morlotlaan en Tulpenlaan voorlopig goed. 
 
Het college van burgemeester en schepenen organiseerde van 1 maart 2020 t.e.m. 30 maart 2020 een openbaar 
onderzoek. Tijdens deze periode werden geen bezwaarschriften ingediend. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat hij de voorgestelde straatnamen mee goed zal keuren, maar hij vindt dit een 
gemiste kans. Ieder volk dat zichzelf respecteert eert postuum zijn prominente inwoners door hun een 
straatnaam toe te kennen. Dat doet iedere stad of gemeente. Hij denkt daarbij aan voormalig burgemeester 
Thoelen, aan dokter Duchateau, aan voormalig deputee Nartus. En - hoewel nog in leven - aan Annette Stulens, 
de eerste vrouwelijke burgemeester van Hoeselt, of Willy Geurts, die een doelpunt scoorde voor de Rode Duivels. 
Hij vindt het jammer dat men niet verder geraakt is dan wat bloemennamen. Dit is een gemiste kans voor 
Hoeselt. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat hij de voorstellen van raadslid Fons Capiot ter harte zal nemen. Hij kan zich 
hier zeker in vinden en zal er bij een volgende gelegenheid aan terug denken. Hij vindt het enkel jammer dat deze 
voorstellen - die hij trouwens mooi en goed vindt - niet tijdens het participatietraject naar voren zijn gekomen. 
Iedere inwoner van Hoeselt kon daarbij immers voorstellen doen. 
 
Raadslid Fons Capiot antwoordt dat hij dit niet heeft gedaan omdat er niet geluisterd wordt naar zijn voorstellen. 
Telkens hij iets voorstelt, doet hij er de nodige argumentatie bij. Maar dat helpt niet. Er wordt niet geluisterd. 
Daarom doet hij hier geen moeite meer voor. 
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11 Omgeving - Samenstelling gemeentelijke commissie ruimtelijke ordening (GECORO) - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de samenstelling van de gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening (GECORO) 
unaniem goed, met name: de voorzitter, secretaris, 4 effectieve deskundigen, 4 plaatsvervangende deskundigen, 
4 effectieve vertegenwoordigers van maatschappelijke geledingen en 4 plaatsvervangende vertegenwoordigers 
van maatschappelijke geledingen en dit met onmiddellijke ingang tot het einde van de huidige legislatuur (2024). 
 
Deze commissie zal zich buigen over verschillende vraagstukken inzake ruimtelijke ordening en planning binnen 
de gemeente Hoeselt en heeft een adviserende bevoegdheid ten aanzien van het college van burgemeester en 
schepenen en de gemeenteraad. 
 
Raadslid Christiaan Hex toont zich tevreden dat de gemeentelijke commissie voor ruimtelijk ordening (GECORO) 
er eindelijk is. Dit werd 1,5 jaar geleden gevraagd door de fractie Best Groen. De commissie kan alleen maar 
bijdragen aan een betere ruimtelijke ordening in Hoeselt. Hij hoopt wel dat de GECORO voldoende objectief zal 
zijn en vindt het in die zin enigszins vreemd dat deskundige 2 ook de architect blijkt te zijn van het veel besproken 
project van Glaudis achter de grot in Hoeselt centrum. Waarom is dat zo? Was het niet beter voor die positie 
meteen een van de plaatsvervangers aan te stellen? 
 
Schepen Yves Croux begrijpt deze bezorgdheid en verduidelijkt dat de kandidaten geselecteerd werden rekening 
houdende met hun anciënniteit, hun gemeentelijke betrokkenheid en hun ervaring. De GECORO zal een 
huishoudelijk reglement en deontologische code opmaken met aandacht voor mogelijke belangenvermenging van 
bvb. een architect. Een lid dat in die positie komt, zal niet mogen deelnemen aan de stemming. 
 
Raadslid Christiaan Hex informeert vervolgens naar de modaliteiten inzake de rol van de plaatsvervanger. 
Wanneer wordt deze opgeroepen? Wanneer komt hij/zij effectief zetelen? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat ook dit geregeld zal worden in het huishoudelijk reglement. Alle effectieve 
leden en plaatsvervangers zullen uitgenodigd worden op de eerste bijeenkomst van de GECORO. 
 
 
12 Omgeving - Tarievenreglement Limburg.net asbestinzameling aan huis - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het tarievenreglement asbestophaling aan huis van Limburg.net unaniem goed. 
 
Het huis-aan-huis ophalen van asbest is nieuw in de dienstverlening van Limburg.net. Inwoners die asbest willen 
verwijderen, kunnen online een aanvraag doen voor een huis-aan-huis ophaling. Daarbij ontvangen zij ook 
verplicht een pakket met persoonlijke beschermingsmiddelen (overall, masker,...) en instructies om het asbest op 
een veilige manier te verwijderen. Voor de bronophaling van asbest zijn de tarieven vastgelegd door de Openbare 
Vlaamse Afvalmaatschappij (OVAM) als volgt: 
- het ophalen op afroep van een asbestcontainer: 170,00 EUR per bestelde container. Het maximum aantal 
containers per ophaaladres bedraagt 1. 
- het ophalen op afroep van platenzakken of bigbags: 30,00 EUR voor de 1ste platenzak of bigbag en 20,00 EUR 
voor een 2de en volgende platenzak of bigbag voor zover dit dezelfde ophaling betreft. Het maximaal aantal 
platenzakken per ophaaladres bedraagt 7. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat er een aantal data voor asbestinzameling in het recyclagepark vermeld 
staan op de afvalkalender 2020. Blijft die optie bestaan? 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat de afvalkalender 2020 wordt afgewerkt en dat er daarna wordt 
omgeschakeld. 
 
 
13 Overheidsopdrachten - Onderhoud wegen 2020-2021 - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
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De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2020-015 inzake 
het onderhoud van wegen 2020-2021. Het onderhoud omvat het herstellen van schade aan bitumineuze 
verharding, het dichten van scheuren, bestrijkingen met enkel begrinding of met slemafdichting en het plaatsen 
van een slemlaag. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de openbare procedure. De uitgave voor deze opdracht 
wordt geraamd op 385.671,56 EUR incl. btw. 
 
 
14 Overheidsopdrachten - Verbouwing Sint-Hubertuszaal: dakbedekking - Lastvoorwaarden en 

gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2020-022 
aangaande de verbouwing van de Sint-Hubertuszaal, deelopdracht dakbedekking. De opdracht omvat het leveren 
en plaatsen van nieuwe dakbedekking (pannen) met onderdak op het bestaand hellend dak. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 24.809,41 EUR incl. btw. 
 
Raadslid Yves Croux vraagt ter zitting om het voorgelegde bestek licht aan te passen. De gemeenteraad is 
unaniem akkoord met een koperkleurige dakpan zoals op de aangrenzende school i.p.v. de vermelde zwart-grijze 
dakpan. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt of er rekening is gehouden met het ecologische element. Is er bijvoorbeeld 
gedacht aan de mogelijkheid om zonnepanelen te plaatsen? 
 
Schepen Yves Croux neemt deze bemerking ter harte en zal bekijken of er nog een wachtbuis voorzien kan 
worden zodat er op later tijdstip eventueel zonnepanelen geplaatst kunnen worden. De overige duurzame 
maatregelen werden opgenomen in de eerder goedgekeurde dossiers m.b.t. de dakwerken (nieuw gedeelte) en 
de ruwbouw. 
 
 
15 Overheidsopdrachten - Aankoop online ticketing systeem - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2020-028 inzake 
de aankoop van een online ticketingsysteem ten behoeve van de dienst Cultuur. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 12.500,00 EUR incl. btw. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt wie er nog gebruik zal kunnen maken van het ticketing systeem buiten de diensten 
van gemeenschapscentrum Ter Kommen. Is hier over nagedacht? Kunnen de verenigingen die een zaal huren dit 
ook? 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat het systeem in een 1ste fase zal dienen om tickets te reserveren bij 
gemeenschapscentrum Ter Kommen. Vervolgens zal een uitbreiding van de toepassingsmogelijkheden naar de 
verenigingen overwogen worden. 
 
 
16 Burgerzaken - Voltrekken huwelijken op zon- en feestdagen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de voltrekking van een huwelijk op 15 augustus 2020 goed met 19 stemmen voor (Jordi 
Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Serge Voncken, Michel Vanroy, 
Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth 
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Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen en Jasper Goffin), 0 stemmen tegen en 2 onthoudingen (Fons Capiot en 
Eddy Vandecaetsbeek). 
 
De dienst Burgerzaken ontving een aanvraag van een koppel om op 15 augustus 2020, i.c. O.L.V.-Hemelvaart, hun 
huwelijk te voltrekken. Artikel 165/1 van het Burgerlijk Wetboek stelt dat huwelijken voltrokken kunnen worden 
op een door de partijen gekozen dag met uitzondering van zon- en feestdagen. De gemeenteraad kan echter 
toestaan om toch huwelijken op zon- en/of feestdagen te voltrekken. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek vindt het niet zo'n goed idee om huwelijken te voltrekken op zon- en feestdagen. 
De gemeente Hoeselt is op dit vlak reeds zeer ruimdenkend qua mogelijkheden. Zon- en feestdagen zijn dagen 
met een uniek karakter. Daar kan men best van afblijven. 
 
Burgemeester Werner Raskin wil dit uitzonderlijk wel toelaten. Het betreft een koppel dat zijn huwelijksplannen 
moest uitstellen omwille van de coronacrisis. Zij vragen nu om op 15 augustus as. te trouwen. Hij heeft hier geen 
probleem mee. Hij gunt deze mensen hun geluk en wil zich hier gerust voor opofferen. 
 
Raadslid Serge Voncken geeft aan dat de fractie Best Groen dit mee goed zal keuren. Hij wil wel dat het 
schepencollege zich aan de afspraken houdt en er dus geen personeel ingezet wordt. Bovendien mag dit geen 
precedent zijn naar 1 koppel toe. Ook andere koppels die in deze situatie terecht komen, moeten deze 
gelegenheid krijgen. 
 
Burgemeester Werner Raskin kan zich hierin vinden. Dit is een uitzonderlijke goedkeuring die enkel mogelijk is 
omwille van de coronamaatregelen. Elk ander koppel in dezelfde situatie zal dezelfde mogelijkheden krijgen. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek geeft aan dat de fractie Wij Hoeselt geneigd was om tegen te stemmen, maar er 
bij nader inzien voor kiest zich te onthouden gelet op bovenstaande toelichting. 
 
 
17 Cultuur - GC Ter Kommen vzw - Begroting 2020 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de begroting 2020 van GC Ter Kommen vzw, zoals vastgesteld door de algemene 
vergadering op 3 maart 2020, unaniem goed. De gemeentelijke werkingstoelage bedraagt 66.270,00 EUR. 
 
Raadslid Serge Voncken geeft aan dat hij op 3 maart jl. aanwezig was op de algemene vergadering van GC Ter 
Kommen vzw. Hij had er veel van verwacht, maar is daar op zijn honger gebleven. Het was de eerste vergadering 
van GC Ter Kommen vzw deze legislatuur en dit na meer dan één jaar. Hij had verwacht dat de bevoegde schepen 
daar uit de doeken zou doen welk beleid hij zou voeren. Dat hij zijn visie bekend zou maken en bepaalde 
doelstellingen voorop zou stellen. Maar ondanks dat raadslid Serge Voncken eerder op de gemeenteraad al 
enkele keren had aangedrongen op een beleidsvisie van de meerderheidspartijen bleef dat ook tijdens de 
algemene vergadering van GC Ter Kommen vzw achterwege. De bevoegde schepen heeft zelfs amper het woord 
genomen. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat hij wel degelijk ten gepaste tijde het woord heeft genomen op de 
algemene vergadering. Hij heeft de cultuurbeleidscoördinator de vergadering laten leiden en is tussenbeide 
gekomen wanneer dat nodig was. Hij wijst er in deze op dat de begroting 2020 van GC Ter Kommen vzw unaniem 
is goedgekeurd op de algemene vergadering van 3 maart jl. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt het logisch dat de technische toelichting van de begroting gebeurt door de 
betrokken ambtenaar. Hij herhaalt evenwel dat hij tijdens de algemene vergadering ook de visie van bevoegd 
schepen Johan Schoefs had verwacht. 
 
 
18 Cultuur - Samenstelling gemeentelijke cultuurraad 2020-2024 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de samenstelling van de gemeentelijke cultuurraad unaniem goed. 
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19 Secretariaat (gemeente) - Fluvius Limburg - Agenda algemene vergadering van 26 juni 2020 en bepaling 

mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de opdrachthoudende vereniging Fluvius 
Limburg op 26 juni 2020 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, L. Werelds (titularis) en S. Crommen (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 
20 Secretariaat (gemeente) - Fluvius Opdrachthoudende Vereniging - Agenda algemene vergadering van 27 

mei 2020 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Fluvius Opdrachthoudende Vereniging op 27 
mei 2020 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, H. Berx (titularis) en W. Hellinx (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 
21 Secretariaat (gemeente) - Klacht bij Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) tegen regeling advertenties 

in Hoeselt Mag Gezien - Kennisgeving 
 
Op 3 maart 2020 ontving de gemeente Hoeselt via het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) een klacht tegen 
agendapunt 20 van de gemeenteraad van 20 februari 2020 over de advertenties in het gemeentelijk infoblad 
'Hoeselt Mag Gezien'. Op verzoek van het Agentschap Binnenlands Bestuur maakte de gemeente Hoeselt op 11 
maart 2020 de nodige documenten en een toelichting over. 
 
Het Agentschap Binnenlands Bestuur deelde op 3 april 2020 mee dat na onderzoek van het dossier werd beslist 
om het besluit van het college van burgemeester en schepenen d.d. 28 januari 2020 houdende de goedkeuring 
van de afsprakennota tussen de gemeente Hoeselt en middenstandsadviesraad Hoeselt (Marah) te vernietigen. 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de klacht en van de beslissing van het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe en citeert uit het besluit van dhr. M. Carlier, waarnemend 
gouverneur van de provincie Limburg, als volgt: 'De instelling van adviesraden is facultatief en de gemeenteraad 
beslist bijgevolg autonoom over de instelling van adviesraden. De gemeenteraad kan evenwel geen enkele 
beslissingsbevoegdheid overdragen aan adviesraden. Het zijn louter adviserende organen, die niet-bindende 
adviezen uitbrengen ten behoeve van de gemeenteraad. Uit het voorgaande volgt dat het niet toegelaten is om de 
aanstelling van een ontwerper voor de adverteerruimte en de beslissing over de te publiceren advertenties toe te 
kennen aan een adviesraad. Een adviesraad kan hierover enkel een advies verlenen. De uiteindelijke beslissing 
moet door het gemeentebestuur worden genomen. Het besluit van het college van burgemeester en schepenen 
van Hoeselt van 28 januari 2020 betreffende de goedkeuring van de afsprakennota tussen de gemeente Hoeselt 
en Middenstandsadviesraad Hoeselt (MARAH) wordt derhalve vernietigd.' 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij de beslissing van de gouverneur respecteert. Het idee om 
adverteerruimte in Hoeselt Mag Gezien (HMG) beschikbaar te maken voor lokale handelaars kreeg een verkeerde 
uitwerking. Het gemeentebestuur moet op zoek gaan naar een andere manier om dit te regelen. 
 
Raadslid Fons Capiot ziet hierin het bewijs dat deze bestuursploeg niet luistert naar argumentatie. Hij geeft aan 
dat hij deze meerderheid tot twee keer toe de kans heeft gegeven, dat hij 2 gemeenteraden de hele uitleg heeft 
gedaan, maar dat hij telkens is weggehoond. Erger nog, in de volgende edities van Hoeselt Mag Gezien (HMG) 
werd vanachter nog eens uitdrukkelijk geschreven wat kon alhoewel dat niet toegelaten was. De gouverneur 
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heeft nu de beslissing genomen om deze manier van werken te vernietigen. Raadslid Fons Capiot stelt vast dat dit 
niet de enige keer is dat men niet luistert naar zijn argumentatie . Hij heeft dit ook gezegd in verband met de 
planbaten die gepaard gaan met de gronden van de industriezone. Dat zal volgende keer op de gemeenteraad 
komen, want nu blijkt dat deze industriegronden niet opgeladen werden in de databank Vlabel. 
 
Nu, wat deze beslissing betreft is voor raadslid Fons Capiot daarmee de kous niet af. Hij heeft destijds al gezegd 
dat die facturen niet uitgeschreven konden worden door een bepaald iemand, een vreemd iemand en dat die de 
gelden zou kunnen optrekken. Hij heeft de berekening gemaakt. Het gaat in totaal om een omzet van ±20.000,00 
EUR waarop - schappelijk genomen - ongeveer 10.000,00 EUR winst is gemaakt. Raadslid Fons Capiot wil dat dit 
geld terug komt naar de gemeentekas. Er hoeft vandaag niet op geantwoord te worden. Hij geeft het college van 
burgemeester en schepenen een ganse maand de tijd om na te denken hoe dit geld terug gaat komen naar de 
gemeente Hoeselt, want het hoort toe aan de gemeente en aan niemand anders. Hij wil dit tegen volgende 
maand weten en anders ziet hij zich weer verplicht om verdere stappen te ondernemen. 
 
Burgemeester Werner Raskin had deze reactie verwacht van raadslid Fons Capiot. Maar het is de gemeente 
Hoeselt geweest die opdracht gegeven heeft aan derden en niet de adviesraad. Die doen enkel maar 
inspanningen zoals overeengekomen in het akkoord. Bij de opstart van het nieuwe gemeentelijke infoblad kwam 
vanuit de middenstand inderdaad die vraag om de lokale handelszaken goedkoop te laten adverteren. We vonden 
dat een goed idee en hebben dan gehandeld conform artikel 2 van de statuten van de middenstandsadviesraad 
Hoeselt (Marah). Op basis daarvan werd een overeenkomst gemaakt. De gemeentewet zegt het echter anders. De 
opbrengsten zijn binnen Marah gebruikt om van alles te organiseren zoals bvb. Ontdek je plekje, kerstmarkten en 
info-avonden. Nu zal de gemeente Hoeselt dit allemaal zelf moeten gaan financieren en uitvoeren. De 
beleidsuitwerking blijkt niet juist te zijn. Dat klopt volgens het Decreet Lokaal Bestuur. Het gemeentebestuur 
baseerde zich op artikel 2 van de statuten van Marah die unaniem goedgekeurd werden door de voltallige 
gemeenteraad, ook door raadslid Fons Capiot als voorzitter. Raadslid Fons Capiot wist dus 100% dat dit beleid zo 
door de bevoegde schepen en burgemeester Werner Raskin uitgevoerd werd. Iedere schepen werkt zijn beleid uit 
natuurlijk, volgens de bevoegdheden die hij krijgt. Raadslid Fons Capiot kon dit beleid betreffende het plaatsen 
van advertenties zelfs jarenlang lezen in de gemeenteberichten. Hij wist dus heel goed wat er gebeurde. Hij 
reageert hierover 6 jaar wel niet en nu dient hij natuurlijk een klacht in. In die periode was hij zelfs voorzitter van 
de gemeenteraad en bij de meerderheid. Hoe dan ook, voor wat we gedaan hebben, is hij zelf 
medeverantwoordelijk. De burgemeester weet dat raadslid Fons Capiot al tientallen klachten heeft ingediend. Nu 
haalt hij inderdaad gelijk. Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat niemand perfect is als hij 
verantwoordelijkheid opneemt, ook hij niet als burgemeester, maar hij doet het wel. Volgens burgemeester 
Werner Raskin probeert raadslid Fons Capiot door deze klachten de werking van het gemeentebestuur op te 
houden. Je voelt dat goed. Klacht tegen die, klacht tegen dat. Raadslid Fons Capiot wil gewoon dat het bestuur 
opgehouden wordt en niks voor de bevolking kan doen door klachten in te dienen. Soms haalt hij dat, maar heel 
dikwijls ook niet. Dat is een tactiek natuurlijk die hij toepast. En die tactiek bevalt de bevolking niet. De kiezer 
heeft hem hier niet voor beloond en toch ploegt de boer verder. 
 
Burgemeester Werner Raskin zegt dat het gemeentebestuur - zoals reeds vermeld in de vorige gemeenteraad - 
enkel zal kijken naar wat de gouverneur aan de gemeente Hoeselt schrijft en dat zij zich daar aan zal houden. In 
die tijd had de gemeente Hoeselt geen ambtenaar lokale economie, maar intussen is er door interne 
verschuivingen een halftime personeelslid vrij gemaakt voor lokale economie. Het is heel belangrijk in deze 
economisch waanzinnige tijden dat de gemeentelijke dienst Economie wordt opgewaardeerd. Er heeft al een 
vergadering plaatsgevonden om te onderzoeken hoe in de volgende edities van Hoeselt Mag Gezien deze 
advertentieruimte aangeboden kan worden aan de Hoeseltse middenstanders, want die zullen dat in deze tijden 
zeker nodig hebben. Er wordt gewerkt aan een alternatief voor de bestaande manier van werken om de lokale 
middenstand niet in de kou te laten staan. 
 
Raadslid Fons Capiot vindt het erg dat burgemeester Werner Raskin niet het verschil kent tussen een wetgevende 
macht en een uitvoerende macht. Het parlement is de wetgevende macht en de regering is de uitvoerende 
macht. En in een gemeente is de gemeenteraad de wetgevende macht en het schepencollege de uitvoerende 
macht. Dus of raadslid Fons Capiot nu voorzitter was of Jordi Boulet voorzitter was... Volgens die redenering moet 
voorzitter Jordi Boulet nu ook beginnen op te passen. Voor alles wat hij mee goedkeurt - hij zit ook niet mee in 
het schepencollege - kan hij later ook het spek aan zijn broek hebben, als we dat zo horen. Raadslid Fons Capiot 
wijst de voorzitter erop dat hij dus goed moet opletten, ook de N-VA-schepenen, zij hebben dit ook nog een keer 
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bekrachtigd, die beslissing van het schepencollege. Want de uitleg die gegeven wordt is niet juist. Die facturen 
werden opgesteld door een privé-firma en niet door de Marah. Marah krijgt 20 schamele eurootjes, dat is wat 
Marah krijgt. Een privé-firma heeft zich daardoor verrijkt. Raadslid Fons Capiot wil daar tegen volgende 
gemeenteraad een oplossing voor hebben. Is dat niet het geval dan vreest hij dat we in Hoeselt naar Breese 
toestanden gaan, want dan maakt hij dit over aan het parket en aan de fiscus. De facturen mochten en konden 
niet uitgeschreven worden door die privé-firma. 
 
Burgemeester Werner Raskin wijst op de afsprakennota met de middenstandsadviesraad Hoeselt (Marah) waar 
alles duidelijk in staat en die zal dan van tel zijn. Hij zal er verder niet op in gaan en kijkt enkel naar wat de 
gouverneur hierover gezegd heeft. 
 
 
22 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 20 februari 2020 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 20 februari 2020, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
Bijkomende punten: 
 
23 Secretariaat (gemeente) - Oprichting werkgroep “leefbaar Hoeselt in coronatijd” - Goedkeuring 
 
Raadslid S. Voncken heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid gebruik 
gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van 
donderdag 30 april 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Oprichting werkgroep 'leefbaar Hoeselt in coronatijd' 
 
In het begin van de 'lock down light'-periode werden tal van gemeentelijke werknemers naar huis gestuurd. Een 
deel van het werk kan thuis worden verder gezet, maar er is door het wegvallen van tal van activiteiten wellicht 
ook personeelstijd over. Anderzijds zoeken burgers vaak naar hulp, afleiding, ontspanning, antwoorden,… Wij 
stellen voor om een werkgroep op te richten die nadenkt over wat de nieuwe behoeften zijn van onze inwoners 
en hoe we als gemeente kunnen proberen om daaraan te kunnen tegemoet komen. 
 
Wij vragen de goedkeuring aan de gemeenteraad om aan het schepencollege opdracht te geven om een 
werkgroep ‘leefbaar Hoeselt in coronatijd’ op te richten. 
 
Raadslid Serge Voncken licht het agendapunt toe. Hij geeft hierbij bijkomend aan dat hij precies mist dat er van 
het beleid uit richting is gegeven aan de personeelsleden over wat ze met de vrijgekomen tijd moeten doen. Het 
is gewoon dienstvrijstelling en dat is zonde. Nadien vernam hij en merkte hij dat er vervolgens dan toch weer 
medewerkers aan het werk waren op kantoor terwijl thuiswerk wel mogelijk was. Dat is eigenlijk dan fout, want 
thuiswerk had op dat moment voorrang. 
 
Burgemeester Werner Raskin vindt dat het raadslid een terechte bekommernis uit. Er is op een gegeven moment 
gedacht aan werken met vrijwilligers. De meeste van de maatschappelijke noden worden evenwel opgevangen 
binnen het OCMW Hoeselt. Daar hebben Linda Verjans, bevoegd schepen, en Nele Penders, algemeen 
diensthoofd, van in het begin werk van gemaakt. Zo staat er iedere werkdag een team van maatschappelijk 
werkers van de Sociale Dienst paraat van 9u00 tot 16u00 om geestelijke en sociale ondersteuning te bieden aan 
wie dat nodig heeft. Deze medewerkers zijn professioneel geschoold. Verder is er een brief verstuurd aan alle 70-
plussers woonachtig in Hoeselt waarin zij uitgenodigd werden contact op te nemen als zij hulp nodig hadden. En 
ook de doorverwijsmogelijkheden naar bvb. het Centrum Algemeen Welzijnswerk (CAW) of het Centrum 
Geestelijke Gezondheidszorg (CGG) zijn uitgebreid gecommuniceerd. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij zich bewust is van de stress en de moeilijkheden die thuiswerk met 
zich meebrengt in de gezinnen. Daarom ook heeft het OCMW Hoeselt 5.000,00 EUR geïnvesteerd in een 
samenwerking met de vzw Health waarbij een online educatief programma wordt aangeboden ter ondersteuning 
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van de Hoeseltse kinderen en gezinnen. Het gemeentebestuur kiest voor een aanpak in de breedte onder 
begeleiding van professionele maatschappelijk werkers en denkt ook aan de Hoeseltse senioren. De 
gemeentelijke veiligheidscel staat in nauw contact met de Hoeseltse woonzorgcentra en heeft hun al logistieke 
steun geboden. Concrete voorstellen van gemeenteraadsleden of van de verschillende politieke fracties kunnen 
altijd bezorgd of ingediend worden via het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst of via de algemeen directeur. 
De burgemeester benadrukt dat het in crisistijd belangrijk is om één geheel te vormen. Samen is beter en 
gemakkelijker dan alleen. De gemeentelijke veiligheidscel en de Sociale Dienst van het OCMW Hoeselt zijn bezig 
met deze problemen en noden. De burgemeester wil de aanpak overlaten aan professionelen en geen tijd en 
energie steken in een bijkomende, tijdelijke werkgroep. 
 
Raadslid Serge Voncken antwoordt dat burgemeester Werner Raskin het heeft over de echte problemen. Wat hij 
echter bedoelt is dat er een aantal personeelsuren van medewerkers vrijgekomen zijn - betaald door de lokale 
gemeenschap - die je zou kunnen inzetten om die medewerkers creatief te laten nadenken over initiatieven die 
het leven in Hoeselt aangenamer maken. Het gaat om de slagroom op de taart en niet over een goede 
taartbodem. Die is uiteraard heel erg nodig en die mensen zullen absoluut heel nuttig werk verrichten. Er moet 
gezocht worden naar een zinvolle invulling van de vrijgekomen personeelsuren om zo een meerwaarde te zoeken. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft het raadslid daar gelijk in, maar antwoordt dat intussen bijna alles terug is 
geoptimaliseerd. Zo wordt bij de Technische Dienst gewerkt volgens een speciaal programma om iedereen terug 
aan het werk te zetten. Er zijn momenten geweest dat een aantal medewerkers tijdelijk thuis waren in een 
beurtrol als reserve omwille van de veiligheid en om zeker te zijn dat ingeval van een besmetting de 
gemeentediensten altijd zouden kunnen blijven werken. Bij de Technische Dienst werkt men nu met ploegen die 
hun werkdag starten op verschillende tijdstippen. Vanuit de gemeente worden ook alle zorgverleners en de 
scholen ondersteund. In het gemeentehuis is bijna iedereen actief waarvan een tiental via thuiswerk. Enkel op 
dienst Burgerzaken is er een reserve in beurtrol om zeker te zijn dat de dienst altijd kan blijven functioneren. Daar 
is veel over nagedacht samen met de algemeen directeur. Ieder Hoeselts gezin zal ook mondmaskers in de 
brievenbus krijgen. Om dat tot een goed einde te brengen worden ook de mensen van de vrijetijdsdiensten 
ingezet. Mogelijk is het een optie om deze diensten nog wat meer te belasten om ze laten na te denken over 
bijkomende initiatieven. Dat zou dan bekeken moeten worden met diensthoofd Yves Voncken. De gemeente 
Hoeselt moet echter steeds rekening houden met wat er toegelaten wordt door de federale overheid en zich 
daarnaar schikken. 
 
Raadslid Mieke Claesen heeft een aantal voorstellen die gemeentelijke medewerkers van thuis uit kunnen doen. 
Zij is er voorstander van om oudere mensen en kwetsbare gezinnen actief op te bellen. Zij vindt dat het belangrijk 
is dat het gemeentebestuur zelf initiatief neemt en niet afwacht tot het gecontacteerd wordt. Er zijn tal van 
goede voorbeelden hiervan in andere gemeenten. Men kan kwetsbare inwoners of oudere mensen thuis 
bezoeken met een woordje uitleg over corona. Een ander voorbeeld is dat de Sociale Dienst de gezinnen met 
kwetsbare kinderen zou contacteren en actie ondernemen om de toegang van die gezinnen tot het internet te 
ondersteunen. Dat zijn voorbeelden van dingen die personeelsleden van de gemeente en het OCMW Hoeselt die 
zonder opdracht thuis zitten zouden kunnen doen aangezien zij toch doorbetaald worden. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft het raadslid hier gelijk in. Dit zijn zaken die hij eerder in zijn repliek al 
aanhaalde en waar de Sociale Dienst van het OCMW Hoeselt ook mee bezig is. Die kwetsbare gezinnen zijn 
gekend en worden opgevolgd. Zeer interessant. Hij deelt de mening van het raadslid. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt om over te gaan tot de stemming. Hij verduidelijkt dat hij voorstelt om een 
werkgroep op te richten en dat het niet gezocht moet worden bij één dienst of één persoon. Hij vraagt de 
gemeenteraad om dat punt goed te keuren. 
 
Schepen Linda Verjans geeft aan dat zij de bemerkingen van raadslid Mieke Claesen begrijpt en haar hierin gelijk 
geeft. Zij benadrukt dat er hard wordt gewerkt bij het OCMW Hoeselt. Alle 70-plussers werden aangeschreven en 
er wordt contact gehouden met alle senioren van het dienstencentrum. Er is een plexiglazen wand geplaatst om 
snel terug OCMW-cliënten persoonlijk te kunnen ontvangen. Ook de scholen, de rusthuizen en de eigen 
kinderopvang worden opgevolgd. De burgemeester heeft wat dat betreft eigenlijk al alles gezegd en zij kan hem 
alleen bijtreden. 
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Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij een aantal erg goede ideeën heeft gehoord. Hij zal dit zeker 
meenemen. De diensten zijn hier ook mee bezig. Voorstellen en ideeën van raadsleden zijn zeker welkom en 
mogen bezorgd worden. Er is echter geen werkgroep nodig. De betrokken personeelsleden zijn van alles op de 
hoogte en zijn hier bekwaam voor. 
 
Raadslid Rudi Coenegrachts deelt mee dat de fractie N-VA-nieuw tegen zal stemmen omdat zij geen nood ziet aan 
een werkgroep. Al het nodige wordt in het werk gesteld om deze crisis constructief en positief te overbruggen. 
 
Het voorstel van raadslid Serge Vonken om een werkgroep 'leefbaar Hoeselt in coronatijd' op te richten wordt 
niet goedgekeurd met 8 stemmen voor (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke 
Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin), 13 stemmen tegen (Jordi Boulet, Werner Raskin, 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen) en 0 onthoudingen. 
 
 
24 Secretariaat (gemeente) - Milieuovertredingen Appeltans - Goedkeuring 
 
Raadslid J. Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid gebruik 
gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van 
donderdag 30 april 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Milieuovertredingen Appeltans 
 
Wat is de stand van zaken betreffende het dossier milieuovertredingen Appeltans (zie ook agendapunt 11 
gemeenteraad 31 januari 2019)? De afgelopen jaren zijn er op de eigendommen van bovengenoemde kasteelheer 
verschillende zware inbreuken vastgesteld op het natuur- en bosdecreet. Op de gemeenteraad van 31 januari 
2019 is door Best Groen een overzicht gegeven van de meest in het oog springende overtredingen. 
 
Ik citeer hieronder ook enkele krantenartikels die afgelopen jaar in de pers zijn verschenen: 

- 10 mei 2019 (Het Laatste Nieuws + Het Belang van Limburg): schepen van leefmilieu Bert Vertessen 'We 
zullen natuurherstel afdwingen, desnoods via gerechtelijke weg'. 
- 11 december 2019 (Het Belang van Limburg): schepen van leefmilieu Bert Vertessen 'We hebben 
samengezeten met onze advocaat en stappen zelf naar het gerecht. We gaan een klacht indienen en ons 
burgerlijke partij stellen.' 
- 3 maart 2020: schepen van leefmilieu Bert Vertessen: 'Op de gemeenteraad van maart zullen wij nu 
beslissen of wij ons burgerlijke partij stellen of klacht indienen bij de procureur des konings.' 

 
Best Groen vraagt de goedkeuring van de gemeenteraad zodat het gemeentebestuur voor de eerstvolgende 
gemeenteraad een klacht kan indienen bij de procureur des Konings tegen de milieuovertredingen van de 
hierboven genoemde overtreder en zich burgerlijke partij stelt in deze zaak. 
 
De zitting van de gemeenteraad wordt geschorst om 22u00 omwille van technische moeilijkheden met de 
organisatie van de digitale vergadering via videoconferentie. 
 
De zitting van de gemeenteraad wordt hernomen om 22u10. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen geeft aan dat het overzicht redelijk correct is. Op de gemeenteraad van 31 januari 2020 is 
inderdaad gevraagd wat de stand van zaken was. Op dat moment had de gemeente Hoeselt al een advocaat. Die 
kreeg echter moeilijk contact met het Agentschap Natuur & Bos. De berichtgeving die op 3 maart 2020 in Het 
Belang van Limburg verscheen - nl. dat de gemeenteraad van maart een beslissing zou nemen - is niet helemaal 
correct. De schepen heeft telefonisch rechtgezet dat het college van burgemeester en schepenen die beslissing 
zou nemen. En zo is het ook gebeurd. Hij geeft aan dat het schepencollege van 10 maart 2020 de advocaat 
opdracht heeft gegeven om verder te gaan in de zaak van Appeltans omdat het Agentschap Natuur & Bos een 
dood spoor bleek te zijn. Het gemeentebestuur kreeg daar weinig medewerking bij gebrek aan tijd en beschikbare 
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mankracht. Het schepencollege heeft hierbij de advocaat de keuze gelaten om de verdere stappen te doen die zij 
het beste achtte. Zij is hiervan in kennis gesteld op 12 maart 2020. 
 
Schepen Bert Vertessen deelt verder mee dat de aangestelde advocaat op 22 maart 2020 heeft teruggekoppeld 
dat zij zo snel mogelijk een onderhoud zou aanvragen bij de procureur des Konings om deze kwestie te 
bespreken, maar dat dit ten vroegste binnen een maand zou zijn. Intussen heeft het gemeentebestuur alle 
documentatie overgemaakt. De afspraak heeft omwille van de coronamaatregelen echter nog niet 
plaatsgevonden. Na dit overleg zal de advocaat van de gemeente Hoeselt een keuze maken tussen enerzijds een 
klacht indienen bij de procureur des Konings dan wel de zaak aanhangig maken bij de onderzoeksrechter. 
Schepen Bert Vertessen stelt derhalve voor om dit punt goed te keuren maar dan met de aanpassing dat het aan 
de advocaat wordt overgelaten om te beslissen welke juridische weg wordt ingeslagen. 
 
Raadslid Jasper Goffin toont zich namens Best Groen tevreden met het feit dat er actie wordt ondernomen, maar 
stelt zich de vraag of bovenvermelde keuzemogelijkheid aan de advocaat overgelaten moet worden. Hij hoopt 
alleszins dat dit wat zal opleveren. 
 
De zitting van de gemeenteraad wordt geschorst om 22u15 omwille van technische moeilijkheden met de 
organisatie van de digitale vergadering via videoconferentie. 
 
De zitting van de gemeenteraad wordt hernomen om 22u20. 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring aan het voorstel van raadslid Jasper Goffin om als gemeente 
Hoeselt klacht in te dienen en zich burgerlijke partij te stellen in dit dossier met die nuance dat het aan de 
advocaat van het gemeentebestuur wordt overgelaten om de keuze te maken tussen een klacht bij de procureur 
des Konings dan wel de onderzoeksrechter. 
 
 
25 Secretariaat (gemeente) - Beschadiging van openbaar domein - Goedkeuring 
 
Raadslid J. Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid gebruik 
gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van 
donderdag 30 april 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Beschadiging van openbaar domein: 
 
Bij het bewerken van velden en akkers in het agrarisch gebied in onze gemeente worden er ook heel wat bermen 
die deel uitmaken van het openbaar domein sterk beschadigd. Op de gemeenteraad van 25 april 2019 
(agendapunt 15) is dit punt ook al aangehaald. Van de maatregelen die toen door het bestuur beloofd zijn is 
volgens Best Groen weinig in huis gekomen. Best Groen blijft echter het belang van deze bermen in agrarisch 
gebied verdedigen. 
 
Best Groen vraagt de goedkeuring van de gemeenteraad om een inventarisatie uit te voeren van de 
beschadigingen van openbare bermen in het agrarisch gebied. Daarnaast vraagt Best Groen ook om dit knelpunt 
te agenderen op de eerstvolgende landbouwraad en milieuraad en respectievelijk aan beide adviesinstanties een 
advies op te vragen op welke manier dit knelpunt in de toekomst gericht aangepakt kan worden. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen vindt de bemerkingen van raadslid Jasper Goffin terecht, maar wijst op een belangrijk 
voordeel t.o.v. enkele maanden geleden. De gemeente Hoeselt beschikt intussen over een GAS-reglement dat 
toegepast kan worden voor dergelijke overtredingen. 
 
Schepen Bert Vertessen geeft verder aan dat het opmaken van een inventaris zoals voorgesteld een zeer 
omvangrijk werk is waarvoor de gemeente Hoeselt niet over de nodige mankracht beschikt. Ter vergelijking, de 
dienst Omgeving spoort ook niet actief iedere bouwovertreding in Hoeselt op om deze in kaart te brengen en er 
actie in te ondernemen. Schepen Bert Vertessen benadrukt dat overtredingen uiteraard wel altijd gemeld mogen 
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worden bij de dienst Omgeving en dat deze dan ook onderzocht zullen worden. Probleem hierbij is echter dat het 
al vaker voorgevallen is dat bij nazicht de perceelsgrenzen niet blijken overeen te komen met hetgeen gedacht 
wordt. En dat hetgeen omgeakkerd wordt toch privé-grond en geen openbaar domein blijkt te zijn. Hij stelt dan 
ook voor om deze beslissing aan te passen en deze kwestie in eerste instantie te agenderen op de Hoeseltse 
landbouwraad (HALT) en de Hoeseltse milieuraad (HOLA) en via die weg tot een gezamenlijk plan van aanpak te 
komen. En ondertussen kunnen de meest prangende overtredingen gemeld worden aan de dienst Omgeving. 
 
Raadslid Jasper Goffin erkent dat een dergelijke inventarisatie heel veel werk is. Hij stelt voor om daarom eerst de 
focus te leggen op de veelgebruikte recreatieve en toeristische routes. Het raadslid is het ermee eens dat deze 
problematiek vooral vanuit de adviesraden aangestuurd moet worden en dit ook in samenwerking met de 
landbouwsector. Het moet in eerste instantie ook niet de bedoeling zijn om deze mensen te gaan beboeten. Via 
de adviesraden moeten landbouwers gesensibiliseerd en overtuigd worden van de meerwaarde van de bermen. 
Mocht dat niet lukken, kunnen er nog structurele maatregelen genomen worden in die bermen om te 
verhinderen dat dit nog kan gebeuren. Hij is het eens met het voorstel van schepen Bert Vertessen om de 
opdracht tot inventarisatie niet voor te leggen aan de gemeenteraad ter stemming en de kwestie te agenderen op 
de eerstvolgende landbouw- en milieuraad. 
 
De gemeenteraad keurt het voorstel van raadslid Jasper Goffin om dit knelpunt te agenderen op de eerstvolgende 
landbouwraad en milieuraad unaniem goed. Aan beide instanties zal een advies opgevraagd worden op welke 
manier dit knelpunt in de toekomst gericht aangepakt kan worden. Het voorstel tot inventarisatie van de 
beschadigingen van openbare bermen in het agrarisch gebied wordt niet voorgelegd ter stemming. 
 
 
26 Secretariaat (gemeente) - Zorg voor morgen: actieplan mentaal welzijn - Bedeling mondmaskers - 

Goedkeuring 
 
Raadslid C. Moors heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid gebruik 
gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van 
donderdag 30 april 2020. Meer bepaald wenst zij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Zorg voor morgen: actieplan mentaal welzijn - Bedeling mondmaskers 
 
Het coronavirus zet ons leven op zijn kop. Eerst was er onze fysieke gezondheid maar de verdere zorg gaat naar 
de mentale zorg; mobiele traumaondersteuning voor hulpverleners, ondersteuning bij rouw en verlies, hulp bij 
eenzaamheid, crisis meldpunten voor jongeren,... De Vlaamse regering maakt hiervoor 25 miljoen euro vrij. Een 
deel van deze middelen blijven ook in 2021 doorlopen. Zijn er in onze gemeente al toekomstgerichte plannen? 
Gaan er concrete projecten opgezet worden die hiermee ondersteund kunnen worden? 
 
De gemeente nam wel het lovenswaardige initiatief om elk huisgezin twee mondmaskers te geven. Op die manier 
worden mensen gesensibiliseerd om ook effectief een mondmasker te dragen. Het was echter beter indien bij 
deze maskers meer info werd meegegeven. Wanneer gebruiken? Hoe gebruiken? Hoe lang gebruiken en mag het 
herbruikt worden? Zijn ze wasbaar?… Op die manier zou mogelijk verkeerd en zinloos gebruik vermeden kunnen 
worden. Met het vrijmaken van budgetten door de Vlaamse regering voor de verdere nazorg na de lockdown 
stellen we voor elke Hoeselaar ook een herbruikbaar mondmasker te geven met duidelijke instructies i.v.m. het 
gebruik ervan. 
 
Wij vragen de goedkeuring aan de gemeenteraad om een herbruikbaar mondmasker te geven aan elke Hoeselaar 
met daarbij duidelijke instructies m.b.t. het gebruik. 
 
Raadslid Carine Moors licht het agendapunt toe. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij het eens is met de punten die raadslid Carine Moors aanhaalt. Hij 
geeft aan niet meer uitgebreid te zullen antwoorden op deel 1 van het agendapunt omdat dit al aan bod is 
gekomen. De medewerkers van het OCMW Hoeselt zullen de mogelijkheden bekijken. Voorstellen mogen 
bezorgd of doorgestuurd worden naar het OCMW Hoeselt. 
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Wat betreft de chirurgische mondmaskers die verdeeld werden onder de inwoners benadrukt burgemeester 
Werner Raskin dat er in de updates op de gemeentelijke website duidelijke informatie werd opgenomen over het 
correct gebruik ervan. Het aantal bezoekers van de gemeentelijke website is gestegen van 20 bezoekers tot 2.000 
bezoekers. Hij noemt dit indrukwekkend. Deze evolutie is er sinds de gemeentelijke veiligheidscel regelmatig 
updates publiceert met de juiste informatie die ze doorkrijgt van de hogere overheid. Bijkomend is er op 21 april 
2020 op sociale media een nieuw bericht gepost met een extra toelichting over de bedeling en het gebruik van de 
chirurgische mondmaskers. Hierin staat duidelijk vermeld dat de maskers niet herbruikbaar zijn en niet 
uitgewassen kunnen worden. Het gemeentebestuur is ook altijd heel duidelijk geweest over het doel van de 
chirurgische mondmaskers. Die zijn op korte termijn bedeeld om kortstondig te gebruiken om op een veiligere 
manier te winkelen of het openbaar vervoer te nemen. Het schepencollege heeft die beslissing genomen omdat 
de mogelijkheid zich voordeed, omdat de mondmaskers op dat moment beschikbaar waren. Vele gemeenten 
benijden Hoeselt nu hierom. Het was echter te voorspellen dat mondmaskers van groot belang gingen worden. 
De mentaliteit hierover dient zich nog verder aan te passen. Dat heeft tijd nodig. Als kleine gemeente blijkt de 
flexibiliteit en wendbaarheid van Hoeselt in dit geval een voordeel ten opzichte van de grote, logge gemeenten. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft verder aan dat hij de afgelopen weken in nauw contact stond met andere 
Limburgse burgemeesters. Dat heeft geleid tot een initiatief van de steden en gemeenten binnen de 
Brandweerzone Oost-Limburg om over te gaan tot een samenaankoop van herbruikbare mondmaskers. 
Brandweerzone Oost-Limburg zal dit coördineren. De levering van deze herbruikbare mondmaskers is gepland 
voor 11 en 18 mei as. De gemeentelijke diensten - en dan voornamelijk de vrije tijdsdiensten - onder leiding van 
de veiligheidsambtenaar zijn intussen bezig met een logistiek plan om deze mondmaskers te herverpakken en te 
bedelen inclusief de bijhorende informatiefolder over het gebruik en het onderhoud ervan. De bijhorende filters 
zullen verdeeld worden via de federale overheid. Burgemeester Werner Raskin hoopt dat deze tijdig ter 
beschikking zullen zijn. De burgemeester benadrukt dat gemeente Hoeselt uitdrukkelijk kiest voor een 
mondmasker voor iedere Hoeselaar, ook voor de inwoners jonger dan 12 jaar. Er zal gewerkt worden aan de hand 
van een adressenlijst waarop staat hoeveel gezinsleden er zijn en zij ontvangen vervolgens een enveloppe met 
het juiste aantal mondmaskers. Die enveloppes worden gevuld door de gemeentelijke ambtenaren. De 
herbruikbare mondmaskers kosten 3,40 EUR per stuk en worden gemaakt bij een Limburgs bedrijf. Daarmee 
wordt ook de lokale economie ondersteund. De totale kostprijs van ±34.000,00 EUR wordt voor 100% 
gefinancierd door de gemeente Hoeselt. De begroting 2020 blijft hierbij onder controle omdat van ieder domein 
binnen de gemeentelijke werking kredieten verzet zullen worden. Op die manier draagt iedere bevoegdheid en 
iedere schepen een gedeelte bij. 
 
Naast de herbruikbare mondmaskers die de gemeente Hoeselt zal aankopen en bedelen ontving burgemeester 
Werner Raskin berichten dat ook de Vlaamse overheid en/of de federale overheid herbruikbare maskers zal 
aankopen en verdelen onder de bevolking. Dat kan echter nog weken duren. Het gemeentebestuur heeft gekozen 
voor de zekerheid dat tegen half mei, 2de helft mei iedere Hoeselaar een herbruikbaar mondmasker zal hebben. 
Op de effectieve uitwerking van de Vlaamse en federale plannen op dit vlak is het voorlopig wachten. 
 
Burgemeester Werner Raskin wenst van de gelegenheid gebruik te maken om de gemeentelijke veiligheidscel te 
bedanken voor hun werk in de afgelopen weken. Hij kiest er als burgemeester voor om te luisteren naar de 
adviezen die de gemeentelijke ambtenaren hem geven. Hij dankt ook de schepenen voor hun medewerking en 
inspanningen in deze bijzondere tijden. Naast de verdeling van 2 chirurgische mondmaskers aan ieder Hoeselts 
gezin heeft het gemeentebestuur in de afgelopen weken ook alle Hoeseltse zorgkundigen, alle woonzorgcentra en 
alle Hoeseltse scholen kunnen voorzien van de nodige mondmaskers en andere beschermingsmiddelen. In een 
bijkomend punt bij hoogdringendheid vraagt hij dan ook de goedkeuring van de gemeenteraad om via het 
initiatief van Brandweerzone Oost-Limburg deel te nemen aan de samenaankoop van een herbruikbaar 
mondmasker voor iedere Hoeselaar. 
 
Raadslid Carine Moors geeft aan dat zij dit een zeer goed initiatief vindt. Zij vraagt ervoor te waken dat de 
bijhorende informatie en communicatie zeker iedere Hoeseltse inwoner bereikt. Ze toont zich tevreden dat het 
gemeentebestuur er alles aan doet om de veiligheid te garanderen. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek dankt namens de fractie Wij Hoeselt het bestuur en het personeel dat de aanpak 
van de coronacrisis in de praktijk brengt. Hij getuigt ook zijn medeleven aan alle Hoeseltse families die getroffen 
zijn door het coronavirus. Hij noemt dit omstandigheden die alle partijgrenzen overstijgen. 
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Het voorstel van raadslid Carine Moors om een herbruikbaar mondmasker te geven aan elke Hoeselaar met 
daarbij duidelijke instructies m.b.t. het gebruik wordt unaniem goedgekeurd. 
 
 
De voorzitter roept bij toepassing van artikel 23 van het Decreet Lokaal Bestuur de hoogdringendheid in voor de 
behandeling van een bijkomend agendapunt. Het betreft meer bepaald de toetreding tot de aankoopcentrale van 
de stad Genk inzake de samenaankoop van herbruikbare mondmaskers. 
 
Tot een spoedbehandeling van dit agendapunt wordt besloten door de raadsleden Jordi Boulet, Werner Raskin, 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine 
Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth 
Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin. 
 
Hiermee wordt voldaan aan de vereiste 2/3de meerderheid om dit agendapunt bij hoogdringendheid te 
behandelen. 
 
Hoogdringende punten: 
 
27 Financiën (gemeente) - Toetreding tot aankoopcentrale stad Genk inzake de samenaankoop van 

herbruikbare mondmaskers - Goedkeuring 
 
België wordt geconfronteerd met de uitbraak van het coronavirus. Om de verspreiding van dit virus tegen te gaan 
heeft de Nationale Veiligheidsraad (NVR) in maart 2020 een aantal maatregelen afgekondigd, de zogenaamde 
'lockdown light'. Deze maatregelen hebben het openbare leven grotendeels stilgelegd. 
 
Onlangs heeft de Nationale Veiligheidsraad (NVR) een exit-strategie bepaald om het openbare leven bij een 
afbouw van de eerder genoemde maatregelen opnieuw vorm te geven. Deze exit-strategie omvat o.m. de 
aanbeveling/verplichting tot het dragen van een mondmasker. In die optiek wil de gemeente Hoeselt iedere 
inwoner gratis een herbruikbaar mondmasker aanbieden. 
 
De burgemeesters van de steden en gemeenten die deel uitmaken van Brandweerzone Oost-Limburg hebben het 
intiatief genomen om een samenaankoop van dergelijke mondmaskers te organiseren en zo op uniforme wijze 
alle burgers van de betrokken gemeenten een mondmasker aan te bieden. 
 
In het kader van de verplichte toepassing van de wet op de overheidsopdrachten, zal stad Genk optreden als 
aankoopcentrale voor de opdracht inzake de levering van herbruikbare mondmaskers. Het toetreden tot die 
aankoopcentrale is evenwel een bevoegdheid van de gemeenteraad. 
 
De gemeenteraad keurt de toetreding tot de samenaankoop via de Brandweerzone Oost-Limburg - met stad Genk 
als aankoopcentrale - voor de opdracht inzake de levering van herbruikbare mondmaskers unaniem goed alsook 
de procedurevoorschriften en uitvoeringsvoorwaarden zoals opgesteld door stad Genk. Het college van 
burgemeester en schepenen wordt belast met de verdere uitvoering van deze beslissing. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 22u50. 


